
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 1 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено на 

01.07.2024 г. 

Днес,  01.07.2024 г. в зала ІІ на СО  се проведе извънредно заседание на Постоянната 

комисия по обществен ред и сигурност. 

Заседанието беше открито от Ваня Тагарева – председател на комисията, в  11.15  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 4 общински  

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено съгл. чл. 51, ал. 1 от Правилника 

за организацията и дейността на Столичния общински съвет. Списъкът на присъстващите 

членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Писмо № СОА24-ВК66-5556/27.06.2024 г. относно провеждане на 

„Музи на водата“ част от Софийски летен оперен фестивал „Опера в парка“ на Софийска 

опера и балет, част от Календара на културните събития на Столична община за 2024 г., в 

Раздел „Стратегически събития“ 

В. Тагарпева – Тъй като сме наясно със събитието, има и положителни становища, това е един 

изключителен фестивал, насърчавам всеки от вас да го посети. Провежда се за пета поредна 

година, приема са доста добре от обществеността. Давам думата на г-н Будинов за кратко 

представяне. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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М. Будинов – Достатъчно изчерпателна бяхте. Страхотно събитие е. То ще се състои на езерото 

на Панчарево. От дирекция „Сигурност“ подхождаме доста сериозно към такова събитие на 

открити сцени. Доста хора се събират на него. Миналата година е било посетено от над 100 000 

души за целия интервал от време. Сега започва от 11.07 до 11.08. Изключително събитие, много 

красиво, грандиозно. Дирекция „Сигурност“ ще разреши и съгласува това мероприятие на 

базата на становищата, които сме получили от НАГ. Тъй като ще бъде проведено на частен 

терен, искам да доуточня. Нямаме становища от Зелени системи, а от частно лице. Имаме 

разрешение и одобрена схема от гл. арх. на р-н „Панчарево“ 

В. Тагарева Това беше добро уточнение, че се провежда на частен терен. В тази хипотеза е 

малко по-различно от ситуациите, при които се провеждат подобни събития на общински 

имоти. Какво налага днешното заседание да бъде извънредно – че от днес започва подготовката 

за събитието, както Вие вече уточнихте. Започва от 11.07. за посетители. При всички 

положителни становища, предлагам да гласуваме, всеки спрямо волята си. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Писмо № СОА24-СГ01-260/4/26.06.2024 г. относно провеждане на 

13-тото издание на международния фестивал за градска култура и музика „Ей Ту Джаз“ 

2024 

 

В. Тагарева – От писмото става ясно, че подготовката започва на 27.06. Дни преди нашето 

заседание. Писмото е входирано на 26.06. Ще помоля г-н Будинов, тъй като това е на 

територията на Южен парк-ІІ част, където има граждански протести и напрежение, да 

представите писмото. 

 

М. Будинов – В СО е постъпило писмо с рег. № СОА24-СГ01-260/19.02.2024 г. относно 

провеждане на 13-тото издание на международния фестивал за градска култура и музика „Ей Ту 

Джаз“ 2024 на територията на Южен парк ІІ, за периода от 04.07. до 07.07 , с предварителна 

подготовка от 27.06., което събитие е включено в календара на културните събития на СО за 

2024 г. в раздел „Стратегически събития“. Предоставили сме на вашето внимание 

горецитираното писмо заедно със становищата на дирекция „Култура“, „Зелени системи“ и 

НАГ, имащи отношение към това събитие. То ще се състои в дните, които упоменах, като при 

мен са подробният план и схема, одобрен от НАГ и писмото от дирекция „Култура“, която също 

моли моли за нашето съдействие и по компетентност разрешаване на това събитие. Това е също 

грандиозно събитие, въпреки недоволството на гражданите за събитие в Южен парк. Доста 

граждани го посещават, провежда се от 13 години, и хората, които го посещават, са около 

90 000-100 000 в рамките на тези три дни. 

 



В. Тагарева – Моля, тъй като нямам информация, във връзка с Ей Ту Джаз“ да са постъпвали 

оплаквания от граждани или жалби, да уточните във връзка с това събитие, превърнало се в 

традиционна за нашия град, да кажете дали към момента има жалби от страна на граждани. 

 

М. Будинов – Към този момент относно събитието, което предстои да се случи, няма подадени 

жалби за това събитие от граждани във връзка с неговото провеждане. 

 

В. Тагарева – тъй като няма въпроси, предлагам да гласуваме писмото, което е предложено. 

 

Комисията приема и подкрепя схемата за провеждане на съответното събитие. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 

Въздържали се - 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова – за 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Разни  

В. Тагарева – Позволявмам си да направя предложение към вас във вмръзка с решение, което 

взехме преди няколко месеца, обсъждайки раздел „Логисдтична подкрепа“ на Културния 

календар и смятам, че сме направил съществен пропуск, тъй като не сме отчели, че откритите 

сцени са в „Логистична подкрепа“, Стратегически събития“, „Значими събития“, в лятната 

програма, както и в събитията, които се планират от 24-те районни администрации. Т.е. те са в 

различните раздели. Предлагам да подкрепим ново решение, с което да изискваме схеми само 

за раздел „Логистична подкрепа“. Защото ние имаме логистична подкрепа навсякъде, но това са 

всички открити сцени, които могат да бъдат десетки или стотици събития, което сами 

разбирате, че за нас е непосилно да се събира тази комисия, това би означавало почти всеки ден 

да заседаваме в режим на извънредна комисия. Така че, за да не внасяме пороци в начина на 

работа, ви призовавам и ви моля да подкрепим, въпреки намаления ни състав, единствено да 

получаваме информация и схема в раздел „Логистична подкрепа“ на Културния календар“. Г-н 

Будинов, не е необходимо да Ви изпращаме писмо. Вие ще го имате предвид като бележка, ще 

го разпоредите на служителите в дирекцията. Има ли други предложения или различно 

становище. Моля да гласуваме. 

Комисията приема предложението на г-жа Тагарева комисията да получава информация и 

схема в раздел „Логистична подкрепа“ на Културния календар“.   

Общо гласували: 

в т.ч.: 
4 

За 4 

Против - 



Въздържали се - 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова – за 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред Ваня Тагарева закри заседанието в 11.25 часа. 

Протоколът е изготвен на 01.07.2024 г. 

Изготвил: Б. Цонева-главен експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност Ваня Тагарева 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по обществен 

ред и сигурност Румен Александров 

 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по обществен 

ред и сигурност Васил Драганов 

 


